

Title (en)

Device for a vehicle pedal command and a corresponding vehicle

Title (de)

Vorrichtung für eine Pedalsteuerung und ein entsprechendes Fahrzeug

Title (fr)

Dispositif pour la commande de pédale d'un véhicule automobile et véhicule automobile correspondant

Publication

EP 2775372 A1 20140910 (FR)

Application

EP 14158155 A 20140306

Priority

FR 1351985 A 20130306

Abstract (en)

The device (1) has a main pedal (2) moving between a raised position and a supported position corresponding to a position of the pedal close to a floor of a vehicle at mounted state of the device in the vehicle. A controlled transmission system (9) has an active configuration in which the system is coupled with the main pedal, so that the transmission system moves a slave pedal (20) into the supported position in mounted state of the device in the vehicle when the main pedal is moved into the supported position. An activation and de-activation unit activates and deactivates the system. An independent claim is also included for a motor vehicle.

Abstract (fr)

L'invention concerne un dispositif pour la commande d'une pédale esclave d'un véhicule, ledit dispositif comprenant une pédale (2) maîtresse et un système de transmission de commande (9) couplé avec ladite pédale maîtresse (2) de telle sorte que, lorsque la pédale maîtresse (2) est déplacée en position appuyée, ledit système de transmission de commande (9) déplace la pédale esclave (20) en position appuyée. Selon l'invention, ledit dispositif comprend des moyens d'activation et de désactivation du système de transmission de commande. L'invention concerne également un véhicule automobile muni d'un tel dispositif.

IPC 8 full level

G05G 1/34 (2008.04)

CPC (source: EP)

G05G 1/34 (2013.01)

Citation (applicant)

- WO 0039655 A1 20000706 - JANSEN ROBERT CHRISTIAAN [NL]
- WO 8503369 A1 19850801 - FRAMNES SIGVE
- US 2512876 A 19500627 - RICE ADRIAN L

Citation (search report)

- [Y] WO 0039655 A1 20000706 - JANSEN ROBERT CHRISTIAAN [NL]
- [Y] WO 8503369 A1 19850801 - FRAMNES SIGVE
- [Y] US 2512876 A 19500627 - RICE ADRIAN L

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 2775372 A1 20140910; EP 2775372 B1 20170517; FR 3003047 A1 20140912; FR 3003047 B1 20150327

DOCDB simple family (application)

EP 14158155 A 20140306; FR 1351985 A 20130306